
Arbejdsmarkedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 25. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 350
Er ministeren - i forlængelse af spørgsmål (henvis til spørgsmålet ovenfor) -
bekendt med antallet af sager/borgere, hvor en kommune har stillet som betin-
gelse for sygedagpenge, at borgeren modtager en behandling, herunder hvor
mange sager der er endt med at sygedagpengene er taget fra borgeren, og kan
ministeren oplyse, hvor mange af disse sager, der omhandler medicinen, der
bl.a. kaldes ”lykkepiller”? Spørgeren understreger, at spørgeren ikke er mod-
stander af at kommunerne har mulighed for at stille krav om at borgeren
modtager en behandling som betingelse for at modtage sygedagpenge. Spør-
geren har dog den opfattelse, at der kan være sager, hvor kommunen – af
forskellige grunde – ikke bør stille krav om specifikke behandlinger – som be-
tingelse for at modtage sygedagpenge.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helle Sjelle
formand
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